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    Poznań, 22 maja 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy:   Oznaczenia poziomego na rondzie przy ulicy Szwedzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Na rondzie pomiędzy ulicami Szwedzką oraz Franowo (obr. 7 ark. 14 dz. 1/5, 1/13, 5/2) brakuje 

w chwili obecnej oznaczenia poziomego dzielącego rondo na dwa pasy. Szerokość jezdni pozwala  

na wprowadzenie dwóch pasów ruchu. Zamieszanie przy rondzie wprowadza znak przed rondem  

od strony ul. Szwedzkiej, który sugeruje podział ronda na dwa pasy, pomimo tego, że na rondzie linii 

rozdzielających jezdnie nie ma. 

 W związku z powyższym proszę o informację, czy istnieje możliwość wprowadzenia na w/w 

rondzie podziału na dwa pasy ruchu w taki sposób, jak to sugeruje znak przed rondem od strony  

ul. Szwedzkiej? 

 

  

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


